



MEDIA RELEASE

NATIONAL TEAM SELECTION EVENT SET TO BEGIN

The graphic features the Racquetball Canada logo on the left and a close-up of a hand holding a racquetball racket on the right. The background is a solid red color with a subtle brushstroke effect.

**Racquetball
CANADA**

FALL NATIONAL TEAM
SELECTION EVENT

ÉPREUVE DE SÉLECTION
DE L'ÉQUIPE NATIONALE
D'AUTOMNE

Brandon, Manitoba
November 29 & 30 / 29 et 30 novembre

 **RACQUETBALLCANADA.CA** **LIVE STREAM**

WINNIPEG (November 28, 2024) - Play begins tomorrow at the National Team Selection Event and the Brandon Classic being held at Brandon's Community Sportsplex. The tournament, which is being hosted by the Brandon Racquetball Association runs November 29 to December 1.

This is the first selection event of the 2024 / 2025 season for high performance athletes from across Canada who are competing for national and international team placement. The Brandon Classic, which runs in conjunction with the selection event offers divisions for junior age athletes.

Selection event matches will be live-streamed on Racquetball Canada's Facebook Page and YouTube Channel beginning Friday afternoon. Racquetball Canada welcomes former elite national team member Paul Shanks and former junior national team member Mckenzie Brayley to our livestream team for the season. We are excited to be able to bring you the weekend's matches thanks to Paul and Mckenzie.

Links to all social channels can be found at the bottom of this email.

What:

- Fall National Team Selection Event

Who:

- 54 competitors from Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Ontario and Québec; including those playing at the elite level, as well as junior age players.
- Most of Canada's national team and top ranked athletes will be competing, including the 2024 Men's Doubles World Champions, Coby Iwaasa and Samuel Murray as well as Frédérique Lambert, Canada's reigning Women's Open National Champion in singles and doubles.
- Also competing are local Brandon athletes Kurtis Cullen, Leyton Gouldie and Kaitlyn Couckuyt, all members of Racquetball Canada's national teams. Cullen recently competed for Canada at the 2024 World Championships and was a member of the team that won silver in the Men's Team Competition at that event. Gouldie and Couckuyt are set to compete at the World Junior Racquetball Championships coming up in December.
- The tournament is open to spectators free of charge

When:

- November 29 to December 1, 2024
- Play begins at 11:00 am (Central) on Friday November 29. The open division finals will take place in the afternoon of November 30 and junior divisions continue play until the early afternoon on December 1.

Where:

- **Brandon's Community Sportplex, 30 Knowlton Drive, Brandon Manitoba**

Why:

- to select national elite and development teams and teams for international competition and to provide a safe, enjoyable competitive opportunity for junior age and developing athletes.

Racquetball Canada appreciates the support of the Brandon Racquetball Association and the Manitoba Racquetball Association, as well as their generous sponsors, in hosting this event.

Draws and results: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014507/>

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:**Jan Hanson**

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

LE TOURNOI DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE VA COMMENCE



FALL NATIONAL TEAM SELECTION EVENT

ÉPREUVE DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE D'AUTOMNE

Brandon, Manitoba

November 29 & 30 / 29 et 30 novembre



RACQUETBALLCANADA.CA

LIVE STREAM

WINNIPEG (28 novembre 2024) - Le tournoi de sélection de l'équipe nationale et la Classique de Brandon débutent demain au Brandon's Community Sportsplex. Le tournoi, organisé par l'association de racquetball de Brandon, va se dérouler du 29 novembre au 1er décembre.

Il s'agit du premier événement de sélection de la saison 2024 / 2025 pour les athlètes de haut niveau de tout le Canada qui sont en compétition pour des places au sein des équipes nationales et internationales. La Classique de Brandon, qui se déroule en même temps que les épreuves de sélection, propose des divisions pour les athlètes d'âge junior.

Les matchs de la catégorie open seront diffusés en direct sur la page Facebook et la chaîne YouTube de Racquetball Canada à compter de vendredi après-midi. Racquetball Canada souhaite la bienvenue à Paul Shanks, ancien membre de l'équipe nationale d'élite, et à Mckenzie Brayley, ancien membre de l'équipe nationale junior, au sein de notre équipe de diffusion en direct pour la saison. Nous sommes heureux de pouvoir vous présenter les matchs de la fin de semaine grâce à Paul et à Mckenzie.

Les liens vers tous les réseaux sociaux se trouvent au bas de ce courriel.

Quoi :

- Épreuves de sélection d'automne de l'équipe nationale

Qui :

- 54 compétiteurs venant de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec, y compris ceux qui jouent au niveau élite ainsi que les joueurs d'âge junior.
- La plupart des membres de l'équipe nationale du Canada et des athlètes les mieux classés, y compris les champions du monde de double masculin de 2024 Coby Iwaasa et Samuel Murray, ainsi que Frédérique Lambert, championne nationale catégorie open en titre du Canada en simple et en double.
- Les athlètes locaux de Brandon, à savoir Kurtis Cullen, Leyton Gouldie et Kaitlyn Couckuyt, tous membres des équipes nationales de Racquetball Canada, participeront également à la compétition. Cullen a récemment représenté le Canada aux Championnats du monde de 2024 et a fait partie de l'équipe qui a remporté la médaille d'argent dans la compétition par équipe masculine. Gouldie et Couckuyt s'apprentent à participer aux Championnats du monde juniors de racquetball qui auront lieu en décembre.
- Le tournoi est ouvert gratuitement aux spectateurs.

Quand :

- Du 29 novembre au 1er décembre 2024
- La compétition commencera à 11h00 (heure centrale) le vendredi 29 novembre. Les finales de la division ouverte auront lieu dans l'après-midi du 30 novembre et les divisions juniors continueront à jouer jusqu'au début de l'après-midi du 1er décembre.

Endroit :

- **Brandon's Community Sportsplex**, 30 Knowlton Drive, Brandon (Manitoba)

Pourquoi ?

- Pour sélectionner des équipes nationales d'élite et de développement, et les équipes pour la compétition internationale, et pour fournir une occasion de compétition sécuritaire et agréable aux athlètes d'âge junior et en développement.

Racquetball Canada apprécie le soutien de l'association de racquetball de Brandon et de l'association de racquetball du Manitoba, ainsi que de leurs généreux commanditaires dans l'organisation de cet événement.

Tirages et résultats: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1014507/>

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)